
Protokół Nr  3/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  26 marca 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012. 
3. Zamknięcie posiedzenia.   
 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 15.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
5 (jednogłośnie).   

 
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 
2012, który przedstawił Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu. 
   

Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał czy środki zapisane za budynek Starostwa są znaczone? 
Burmistrz – odpowiedział, że tak to pomyślano, aby wesprzeć szpital. Finansowanie bloku 

operacyjnego Powiat będzie realizował z kredytu. Obecnie chodzi o bieżące 
funkcjonowanie, bo Powiat ma problemy. 

T.Szwed – podejrzewa, że Powiat sam nie udźwignie tego zadania. 
Burmistrz – stwierdził, że należy zastanowić się nad dalszym wsparciem. 
W.Czurko – pytał gdzie jest zapisane 65 tys. zł na opiekę nad zwierzętami? 
Burmistrz – odpowiedział, że to jest zapisane w budżecie Miasta na 2012 rok. 
W.Czurko – pytał ile kosztuje m2 mieszkania? 
Burmistrz – odpowiedział, że 1900 zł/m2 na podstawie informacji Prezesa BTBS. 
W.Czurko – pytał ile m2 użytkowych będzie miał budynek przy ul. Przejazdowej, który  

kosztował 225 tys. zł? 
Burmistrz – powiedział, że nie będzie taniej niż w nowo wybudowanym budynku, jak będzie 

projekt i kosztorys to ogłosimy przetarg i będzie informacja. 
Z.Jonko – stwierdził, że nie wie czy doczekamy się bloku operacyjnego. Radny pytał czy 

można naznaczyć środki dla Powiatu? 
Burmistrz – odpowiedział, że w przypadku darowizny, teraz nie. Burmistrz poinformował o 

rozmowie z Zarządem Powiatu, gdzie ustalono, że te środki będą na wsparcie szpitala. 
Z.Jonko – powiedział, że dowiedział się o kredycie, iż Powiat zaciągnął na płace dla 

pracowników szpitala. 
Burmistrz – odpowiedział, że o tym mówił. 
Z.Jonko – pytał o kwotę 154 tys. 800 zł? 
Burmistrz – poinformował o objaśnieniach na ostatniej stronie projektu uchwały. Burmistrz 

dodał, że będą wybrane rodziny 5-6 osobowe, zgodnie z kryteriami przyjętymi przez Radę. 
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B.Stanczewski – pytał czy fizycznie wpłynęły środki z ZEC-u? 
Burmistrz – odpowiedział, że tak. 
   
 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4(jednogłośnie). 
 
 

Ad 3 
 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.  16.00 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 
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